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STOCKHOLMS IDROTTSNÄMND PROTOKOLL NR. 8/2018      § 115-124 
 

Tid: Tisdagen den 20 november 2018  kl. 17.30 – 17.48 

Plats: Hantverkargatan 3D Kristallen 

 

Justerat : 2018-11-26 
 

 

Bo Sundin Alexander Lindholm

    

     

  Erik Odenlid 

  Nämndsekreterare 

Ledamöter: 
Bo Sundin (M)          ordförande 

Alexander Lindholm (S)            vice ordförande 

Sophia Granswed Baat (M) 

Billy Östh (M) 

Daniele Fava (L) 

Mariana Moreira Duarte (MP) 

Mikael Valier (KD) 

Joseph Zamani (S) 

Jenny Schöldin (S) 

Mehdi Oguzsoy (V) 

Ersättare: 
Birgitta Persson (M) 

Olof Peterson (M) 

Andrea Irving (MP) tjänstgörande ersättare 

Vakant (MP) 

Mathias Mellgren (C)  

Johan Kovaniemi (S) 

Ingela Edlund (S)   

Vakant (V)  

Personalrepresentanter: 
Loa Bienen (Vision)  

Tjänstemän: 
Marina Högland förvaltningschef, Carina Braun avdelningschef, Robert Sköld 

avdelningschef, Susanne Olsson enhetschef, Erik Odenlid nämndsekreterare 

Borgarrådssekreterare 
Adam Valli Löfgren (S) 

Förhinder 
Anders Lindell (MP) 

Andreas Berglöf (M) 

Richard Bengtsson (L) 

Zekiye Güler Thompson (S) 
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§ 121 
Inhyrning av fullstor idrottshall på Årstafältet - inriktningsärende   
Dnr 08.03.01/59/2017 

 

 

BESLUT 
Idrottsnämnden beslutar: 

 

1. Idrottsnämnden godkänner föreslag till inriktning för att anlägga en fullstor idrottshall 

på Årstafältet. 

2. Idrottsnämnden ger förvaltningen i uppdrag att av SISAB beställa handlingar som 

underlag för ett kommande genomförandebeslut till en sammanlagd beräknad utgift om 

3,0 mnkr. 

 

Ärendet 
 

SISAB ska på uppdrag av idrottsförvaltningen ta fram de handlingar som behövs för 

uppförande av en fullstor idrottshall invid Årstafältet. Arbetet innefattar även att medverka i 

framtagande av ny detaljplan, Årstafältet Etapp 3. I den nya detaljplanen ingår en byggrätt för 

en idrottshall med en fullstor verksamhetsyta med måtten 24 x 43 meter. Servicedel i ett plan 

med omklädningsrum, förråd och driftytor för idrottshallen placeras under idrottshallen i 

markplan. 

 

Arbetet med  idrottshallen samordnas med den skola som ingår i etapp 3 för Årstafältets 

stadsutveckling. Projektet beräknas vara klart till vårterminen 2024. Den tillkommande hyran 

per år uppgår till 6,4 mnkr. Inklusive hyresreduktion som erhålls under de första fem åren 

beräknas hyreskostnaden uppgå till 5,8 mnkr år 1. 

 

Utöver hyreskostnaden beräknas tillkommande driftkostnader för idrottsnämnden  uppgå till 

1,5 mnkr per år och tillkommande intäkter till 4,7 mnkr (inklusive 4,5 mnkr i andrahandshyra 

från utbildningsförvaltningen). Idrottsnämnden beräknas behöva anskaffa 

inventarier/maskiner med mera till en beräknad utgift om 0,9 mnkr. 

 

 

Förvaltningens förslag till beslut  
 

Se under rubriken BESLUT. 

 

 

Framlagda förslag till beslut 

 
Ordföranden Bo Sundin m.fl. (M) samt ledamöterna Daniele Fava (L), Mariana Moreira 

Duarte (MP) och Mikael Valier (KD) föreslår bifall till förvaltningens förslag till beslut. 
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Beslutsgång 
Idrottsnämnden beslutar enligt förvaltningens förslag till beslut. 

 

 

I Tjänsten  Erik Odenlid 

 Nämndsekreterare 


